
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 19
Pavlovičky

Č. 9 / 2024 02. 09. 2024 / 17:30 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: PhDr. Chalupová Zita, Čáslava Dušan, Smyčka Zdeněk, Přerovská Jarmila, MUDr.
Galuszková Dana, Ph.D. MBA, Vejrosta Dan, Ing. Kochová Veronika, RNDr. Mutinová
Kateřina

Omluveni: Kürfurstová Božena

Hosté: Jiří Bartík z Apoštolské církve

Z celkového počtu 9 členů se zúčastnilo 8, komise na svém jednání byla usnášeníschopná.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
1. STO na rohu ulic Veverkova a Chválkovická
2. Pavlovické babí léto
3. Graffiti na domku na konečné tramvaje v Edisonově ulici
4. Parkování u NP Bělidla
5. Objekty s negativním dopadem na okolí
6. Oprava ulic Pavlovické a Chvákolvické

Komise souhlasí
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu
Zeleň v Pavlovičkách - V realizaci
Starší požadavky
Zápis č. 4/2024 ze dne 08. 04. 2024: Odstavené vozidlo ve Sladovní ulici - V realizaci
Zápis č. 5/2024 ze dne 06. 05. 2024: Cyklostezka - Vyřešené
Zápis č. 5/2024 ze dne 06. 05. 2024: STO na rohu ulic Chválkovické a Veverkovy - Předáno
Zápis č. 5/2024 ze dne 06. 05. 2024: Graffiti na domku na konečné tramvaje v Edisonově ulici - Předáno
Zápis č. 6/2024 ze dne 03. 06. 2024: Dopravní značení v Čadově ulici - Před uzavřením
Zápis č. 6/2024 ze dne 03. 06. 2024: Povolení nočních směn ve firmě JIP - Předáno
Zápis č. 6/2024 ze dne 03. 06. 2024: Parkování u NP Bělidla - Předáno
Zápis č. 7/2024 ze dne 01. 07. 2024: Zeleň v Pavlovičkách - V realizaci
Zápis č. 7/2024 ze dne 01. 07. 2024: Chodník v ulici U Podjezdu - Vyřešené

5 Projednávané záležitosti

Usnesení:
1. Na konci srpna proběhlo místní šetření u stanoviště tříděného odpadu na rohu ulic Veverkovy a Chválkovické.
V minulých měsících zde proběhla oprava plynovodu, což mírně změnilo situaci. S projektantem a zástupci
odboru dopravy a odboru městské zeleně a odpadového hospodářství bylo dohodnuto, že STO bude opraveno
dle předchozí dohody, tedy stávající chodník povede podél silnice a STO se posune k trávníku, aby lidé mohli



vyhazovat tříděný odpad z chodníku, nikoli z vozovky. Následně bude upraveno zelené prostranství dle studie
zeleně, kterou má KMČ zpracovanou.
2. V neděli 15. září 2024 od 14 do 18 hodin se na hřišti v Lindnerově ulici koná Pavlovické babí léto. Pro děti
jsou připraveny hry, soutěže a sladké odměny, projížďky na koních, šlapací káry, skákací hrad a obří skluzavka,
malování na obličej a nově také pletení copánků. Občané budou informováni běžnými kanály.
3. KMČ na doporučení Radima Schuberta z odboru kultury oslovila jednoho z výtvarníků, kteří se věnují graffiti.
Jeho odhad ceny graffiti na domku na konečné tramvaje v Edisonově ulici však členové KMČ mají za příliš
vysoký. Navíc překračuje současné možnosti komise. Proto se rozhodli, že osloví ředitele ZŠ Gorkého s
návrhem, aby se do sprejování domku zapojily děti ze ZŠ. Pokud bude škola souhlasit, žáci by v hodinách
výtvarné výchovy připravili návrhy dle zadání majitele domku DPMO, který by si následně z jednotlivých variant
vybral. Vlastní výzdoba by pak proběhla jako veřejná akce, pravděpodobně v jarních měsících roku 2025.
4. Členové KMČ znovu apelují na náměstky primátora Pejpka a Ticháka, aby vyvolali jednání s Českými
drahami a majitelem NP Bělidla ohledně možností parkování v této lokalitě. Přítomni by byli také zástupci KMČ a
občanů, kteří v lokalitě bydlí.
5. Na všechny KMČ se obrátil náměstek primátora Bačák s žádostí o vytipování objektů, které negativně působí
na své okolí. Členové KMČ se shodli na těchto objektech: bývalá budova firmy Masonava (ulice Pavlovická a Za
Školou) - porážka ani řeznictví zde není již dlouho a budova chátrá; dále areál firmy JIP (ulice Na Zákopě) - již
dlouho firma obtěžuje občany nepřiměřeným nočním hlukem a situace se stále neřeší.
6. Od září do listopadu bude ŘSD opravovat ulice Pavlovickou, Chválkovickou a Šternberskou. Oprava s sebou
ponese dopravní komplikace. Harmonogram oprav a omezení dopravy včetně MHD najdou občané ve
vývěskách KMČ. 

Komise souhlasí
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 9 / 2024

Datum schválení zápisu: 05. 09. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
PhDr. Chalupová Zita

Zapsal/a:
PhDr. Chalupová Zita

Ověřil/a:
RNDr. Mutinová Kateřina


